
NR

Firma F.A. Centraal Diana Ester Ja

54 Peter Hartveld was bezig met de sticker op boxen maar is nu weg bij Bevico. Remi Hompe zal 
daarom samen met Rene Keizerwaard de sticker gaan oppakken voor de ventilatieboxen.

Actiepunt Secretariaat / 
Rene 
Keizerwaard

mei-21 Nee

52 Er is een disccussie binnen de focusgroep over vereiste m.b.t. opleiding in relatie tot het 
ventilatiekeur. Moet elke monteur de basistraining volgen en daarna pas 
onderhoudsmodule? Remi Hompe meldt dat de basistraining d.m.v. sneltoets kan worden 
behaald als blijkt dat installateur genoeg kennis in huis heeft. Hij zal dit gaan afstemmen met 
IWN Nederland.

Actiepunt Secretariaat apr-21 Nee

53 De communicatie vanuit ROVC en IW Nederland loopt richting enkele leden erg stroef. Er is 
op dit moment geen beeld waar we nu staan met de opleiding, wanneer de curssusen 
plaatsvinden en waar je kunt inschrijven voor een opleiding. Ivo Hanssen zal hierover contact 
op met beide partijen om een ledensessie te organiseren om hierover bijgepraat te worden 
door ROVC en IW Nederland.

Actiepunt Ivo Hanssen mrt-21 Ja

Binnenklimaat Nederland Remi Hompe Ja
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55 De focsugroep heeft nog niet de laatste versie van toetredings- en kwaliteitscriteria. 
Daarnaast zijn er nog vragen en opmerkingen vanuit de leden op criteria m.b.t. bedrijven die 
meerdere rechtspersonen hebben. Er vindt daarover een discussie plaatst binnen de 
focusgroep. Remi Hompe stelt voor dat hij nog samen met Ivo Hanssen kritisch gaat kijken 
naar de criteria en die op basis van deze discussie e.e.a. gaat aanscherpen.

Actiepunt Secretariaat / 
Ivo Hanssen

jun-21 Nee

56 De communicatie en promotieactiviteiten van het Ventilatiekeur is nog niet helemaal 
opgezet. Remi Hompe wijst de leden op het nieuwe initiatief '' Gezond Binnen''. Hij ziet hier 
veel mogelijkheden om het Ventilatiekeur te promoten richting de consument. Omdat 
Feenstra ervaring heeft op dit gebied. Zal Remi Hompe samen met Wilbert hiernaar kijken 
een voorstel maken voor de eerst volgende focusgroepvergadering.

Actiepunt Secretariaat / 
Wilbert 
Burger 

jun-21 Nee


